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ČESKO: Nelze ani spočítat kritické reakce v jinak provládních liberálních médií na jednání
Jany Černochové v posledních měsících. Kromě faktu že vypustila do éteru zprávu o ruské
raketě na polském území a málem mezinárodní konflikt, který vzápětí dementoval Biden, je
tam i její nadšení ze zavraždění Darji Duginové a doslova ohňostroj komentů vyvolalo, že
český olympionik Svoboda pouze konstatoval, že mezi sportovci není jednota ohledně účasti
či neúčasti Rusů a Bělorusů ve sportovních soutěží.

Zvlášť aktivně zareagovali redaktoři časopisu Echo cz, jejichž reakce ji vyburcovaly k výrokům typu
„šovinističtí prasátečky či … Pan Balšínek zřejmě trpí obsesí Černochovou a měli by mu změnit
medikaci. A tohle si říká ‚novináři‘? I bez zvuku vypadají jako parta vylitejch impotentů, co si
cvrnknou do trenek jenom při představě, že někdo vezme na výlet právě je. Nevezme, kluci,“ napsala
ministryně ve své reakci na Twitteru. A dodala, že se nenechá ponižovat, a to ani od „frustrátů“.

A tak za týden bude proti mně uskutečněno jednání o této kárné žalobě. A obdivovatelé Jany
Černochové do ní založily všechny mé “protistátní” výroky pečlivě vyhledané na Facebooku, ačkoliv
si nikdo na tyto výroky nestěžoval, ale česká advokacie bdělá jako STB v 50. letech je aktivní. Všemi
těmi udáními pečlivě se zabývala, již kvalifikovaně česká policie a po souhlasu státní zástupkyně je
jako projevy požívající ochranu ústavní ochranu svobody projevu je odložila…A to dokonce v době
kdy Fialovy a Střížovy výzva k udávání protistátních živlů vrcholily. Dnes po více než roce tyto výroky
se oživí a já mám být v demonstrativním procese být odsouzen. Není to náhoda. Předseda ČAK JUDr.
Robert Němec, LL.M. vydal nedávno autoritativní prohlášení, že by advokáti, kteří se politicky
angažují a jejichž názory jsou v rozporu s naší zahraničně politickou orientací měli pozastavit své
členství. Já měl své názory vždy své, vždy jsem šel více či méně proti proudu, ale nebyl jsem
pronásledován ani za Husáka, ani za Jakeše. A nebyl jsem ani v posledních 30 letech. Můj rozhovor
pro Interview ČT24 tuším v roce 2015 byl takový, že jsem odhadl přesně krvavé důsledky
euromajdanu, včetně budoucího konfliktu s Ruskem a případným částečným rozpadem Ukrajiny. To
vše se děje a kromě snah Ruska k získání Doněcka, vidíme i pokračující diskuze Zelenského o
přičlenění části Západu Ukrajiny k Polsku. Bylo to za vlády Sobotky, a ačkoliv on módně přirozeně i
tehdy euromajdan podporoval, nikdo mě nestíhal.

Jistě, nejsou 50. léta, nikdo mě nepopraví jako Miladu Horákovou, která byla členkou strany, které
jsem krátce též předsedal. Předseda ČAK po vzoru rektora VŠE mě s kauzou děkana Ševčíka mě
bude chtít zlikvidovat a stejně jako ministerstvo zahraničních věcí zlikvidovalo našeho
nejfundovanějšího analytika prof. Druláka…

Česká advokacie se stala služkou stávajícího politického názoru vlády , což nikdy nebyla ani v
předchozím systému.

Výhodou je ovšem, že zejména v USA, kde Biden tento konflikt vyvolal, organizuje a podporuje,
narůstají síly proti tomuto konfliktu, které lze zkráceně shrnout podle mladého a energického
republikánského poslance Matt Getze jako Únava z Ukrajiny rychle rostou a jsou zaměřené proti
plýtvání peněz na Ukrajinu, když klíčovým odpůrcem a vyzyvatelem pro USA je dnes po všech
stránkách narůstající síla Číny. To je racionální. Ačkoliv já osobně jsem od času Reagana a
Gorbačova stoupencem politiky détente a raději bych, byl vždy pro jednání a dialog, dovedu pochopit
známou až patologickou hrůzu USA a jejích občanů, že je někdo předežene. A Čína se svými
narůstajícími zahraničněpolitickými úspěchy a předpokládaným růstem 5,5% HDP v tomto roce,
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začne být pro USA nedostižná. A potom platí možná to Trumpovo, že by ukončil ukrajinský konflikt
do týdne. A nevím, co budou dělat naši současní politici.

Snad se mi alespoň někdo omluví.

 

AUTOR: Jiří Vyvadil

ZDROJ

https://vasevec.info/blogy/jsem-rad-ze-jana-cernochova-podala-proti-mne-stiznost-advokacii

